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内容概要

　　《课程学习D计划：英语ABC（7年级上）》按各学科的学期教学计划，每学期独立成册，九年级
综合为一册。
丛书紧扣浙江省现行初中各学科的新课程教学标准，严格依据教学规律、学生的认识特点和教学过程
中各个教学环节的需要，密切配合教材，与教学进度同步，主要内容分“知识要点”、“课程巩固”
和“拓展培优”三大模块，层次清楚，难度递进，适合不同层次的学生使用。
巩固习题和培优练习题的选编，强调典型性和灵活性，注重能力培养。
九年级分册强调与中考要求衔接。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<初中英语ABC>>

书籍目录

Unit 1 How do you study for a test?Unit 2 I used to be afraid of the darkUnit 3 Teenagers should be allowed to
choose their own clothesUnit 4 What would you do?Unit 5 It must belong to CarlaUnit 6 I like music that I can
dance toUnit 7 Where would you like to visit?Unit 8 1'11 help clean up the city parksUnit 9 When was it
invented?Unit 10 By the time I got outside, the busUnit 11 Could you please tell me where theUnit 12 You-re
supposed to shake handsUnit 13 Rainy days make me sadUnit 14 Have you packed yet?Unit 15 We're trying to
save the manatees!
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